
PROTOKÓŁ SESJI XXIII 
z dnia 21.04.2021 
Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie 
porządku obrad. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

[Przewodniczący]: Dzień dobry, witam Państwa na XXIII Zdalnej Sesji Rady Gminy Sadlinki 

zwołanej na dzień 21 kwietnia 2021 r. Na początku… Na początek odczytam listę obecności: 

Pan Grzegorz Kopecki.  

[Kopecki]: Dzień dobry, jestem obecny. 

Dzień dobry. Pani Marzena Bryl.  

[Bryl]: Dzień dobry, obecna. 

Dziękuję. 

Dziękuję bardzo, dzień dobry. 

Pan Mirosław Zdankiewicz.  

[Zdankiewicz]: Dzień dobry, jestem. 

Dziękuję, dzień dobry. 

Pani Iwona Nowak.  

[Nowak]: Dzień dobry, jestem obecna. 

Dzień dobry, dziękuję. Pan Mirosław Tadejewski.  

[Tadejewski]: Jestem obecny, dzień dobry. 

Dzień dobry, dziękuję.  

Pan Krzysztof Śliwiński.  

[Śliwiński]: Dzień dobry, jestem. 

Dzień dobry. Pani Irena Szczotka. 

[Szczotka]: Dzień dobry, jestem obecna. 

Pan Marek Lewicki. Dzień dobry. 

[Lewicki]: Witam, jestem obecny. 

Pani Lucyna Ramza-Dudek. [Ramza-Dudek]: Dzień dobry, jestem obecna. 

Dzień dobry.  



Pan Bartosz Wiącek. [Wiącek]: Dzień dobry, jestem. 

Dzień dobry. 

Pani Ludmiła Palińska.  

Pan Andrzej Leśkiewicz. 

[Leśkiewicz]: Dzień dobry, jestem obecny. 

Pan Jan Piskor. 

I Pan Jacek Juchta, nie ma. Nie ma Pani Ludmiły Palińskiej i Pana Jacka Juchty.  

Na 15 radnych obecnych jest… 

Pan Jan Piskor. 

[Piskor]: Jestem obecny. 

Dziękuję bardzo. Na 15 radnych obecnych mamy 13 radnych, 2 radnych jest nieobecnych. 

Rozpoczynamy sesję Rady Gminy. Witam serdecznie Panią Wójt, witam Panią Skarbnik, witam 

Pana Łukasza Szczepanowskiego – zastępcę Pani Wójt. Witam Panów z obsługi. Witam Pani i 

Panów Radnych. 

Odczytam porządek obrad: 

1Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.  

2 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta.  

3 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r.  

5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki.  

6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu.  

7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Sadlinki.  

8 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

9 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego.  

10 Wolne Wnioski.  

11 Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad." 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem porządku obrad. 



Jeszcze dwie osoby nie oddały głosu. Czekamy. 

Proszę o oddanie głosu Panią Iwonę Nowak i Panią… 

I Pana Andrzeja Leśkiewicza. 

[Leśkiewicz]: Ja zagłosuję jedynie słownie, bo nie wyświetla mi się głosowanie. 

[Nowak]: U mnie to samo. 

[Przewodniczący]: Dobrze, czy jest Pan Andrzej Leśkiewicz „za” przyjęciem porządku obrad? 

Proszę… 

[Leśkiewicz]: Tak, jestem „za” 

[Przewodniczący]: Czy Pani Iwona Nowak jest „za” przyjęciem porządku obrad?  

[Nowak]: Tak, jestem za przyjęciem porządku obrad. U mnie też się nie pojawia ikona do 

głosowania. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo. Za pośrednictwem portalu radnego głosowało 11 radnych, 

dwie osoby głosowały głosowo. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 2 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o 
złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta." 

Punkt 2 Złożenie informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach radnych skierowanych do Wójta. 

W formie pisemnej nie wpłynęło do Pani Wójt ani na moje ręce żadne z zapytań. Pytania były 

przez Państwa Radnych na posiedzeniu komisji wspólnych, te kwestie były wyjaśnione. 

Ad. 3 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym." 

Kolejnym punktem jest pkt 3 Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Oddaję głos Pani Wójt. Proszę o przedstawienie sprawozdania. 

[Wójt Gminy Sadlinki]: Witam Państwa serdecznie. Dzień dobry. Ostatnia sesja 24 luty. 

Podpisano… W kilku punktach tylko chciałam Państwu powiedzieć o tych najważniejszych 

rzeczach, które się zadziały w międzyczasie, a to jest sprawa porozumienia z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska. Ja już na komisjach wspomniałam o tym, ta data to była 

jeszcze przed poprzednią sesją, ale faktycznie fizycznie podpisaliśmy ją dopiero później parę dni 



z tą datą, z którą Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska nam przedstawił. Z Panem 

Prezesem Marcinem Ossowskim chciałabym powiedzieć z pełną już taką aprobatą i bardzo się z 

tego cieszę, że program u nas również działa w gminie, jesteśmy otwarci na to, że jeżeli ktoś ma 

problemy z wypełnianiem wniosku  z osób fizycznych… Każdy mieszkaniec może przyjść tutaj 

do pracownika, mamy wyznaczoną Panią Asię Malinowską do tego, żeby tym osobom pomagała. 

Program jest długoletni do 2029 roku trwa, więc myślę, że każdy dla siebie jeżeli będzie w takiej 

potrzebie wymiany pieca lub w innych tematach dotyczących właśnie możliwości pozyskania 

środków… Będziemy mogli Państwu pomóc. Oficjalnie pomoc polega na tym również, nie tylko 

na wydawaniu zaświadczeń, które są niezbędne do tego, żeby wniosek złożyć o dochodzie na 

jednego członka… każdego członka rodziny… którą wydaje GOPS, ale również z wnioskiem 

można pytać, nie koniecznie jeżeli ktoś sobie sam radzi przez profil zaufany również wypełniają, 

wiem, mieszkańcy te wnioski, ale również tutaj u nas w gminie jest możliwość takiej pomocy. 

Pomoc jest dosyć pełna, bo w tej pomocy również funkcjonuje rozliczanie tego wniosku. Później 

już zrealizowanie zadania. To stanowiło zawsze pewną trudność i obawy, więc my też jesteśmy 

w stanie państwu w tym temacie oczywiście pomóc. Proszę najpierw umawiać się z panią tutaj, 

pracownikiem, żeby nie było jakiejś kolejki, ktoś nie czekał, więc można to w jakiś sposób 

również rozłożyć. 

Nie ma tłumów jak do tej pory, wydaliśmy tylko dziesięć zaświadczeń o dochodach, czyli 

możemy się liczyć, że tylko dziesięć wniosków zostało wysłanych do wojewódzkiego funduszu, 

a z tego dwa wnioski zostały przygotowane w pomocy… Pomoc w przygotowaniu właśnie brał 

udział pracownik. Myślę, że wiele mieszkańców z tego co wiem czeka na projekty, które były 

realizowane wspólnie z innymi gminami kilka lat temu, gdzie pozyskaliśmy pieniądze w ramach 

programu regionalnego. Tam było dofinansowanie o wiele wyższe, 70 ponad procent, do 80, 

więc nie wiem kiedy te programy będą, czy będzie możliwość wspólnych projektów robienia dla 

mieszkańców. 

Więc na dzień dzisiejszy to czyste powietrze myślę, że jest takim jak ktoś jest… Ma, musi 

wymienić piec lub myśli o czymś innym, więc to jest taka możliwość, która na dzień dzisiejszy 

funkcjonuje. 

Sprawę bobrów, drugi punkt, sprawę bobrów też omawialiśmy na komisjach, ale ja bym chciała 

tylko dla tych, którzy nas odsłuchują online powiedzieć, że oczywiście ustaliliśmy na komisjach, 



że jeżeli chodzi o ten punkt jeden. W ogóle sprawa bobrów jest tematem szerszym i wiele 

miejscowości obejmuje, wiele miejsc nadwiślańskich przede wszystkim, ale ustaliliśmy, że na 

pewno napiszemy oficjalne pismo do RDOŚ-u o zgodę na odstrzał. Tak się zastanawiałam 

później po tym spotkaniu, że jednak będziemy pisali o odstrzał tych borów, które znajdują się… I 

tej szkody, która tutaj wskazuje na zagrożenie również dla użytkowników drogi 611… 612 

wojewódzkiej w Okrągłej Łące, że oczywiście wojewódzki fundusz… wojewódzki zarząd dróg 

wojewódzkich otrzymał możliwość i decyzję z RDOŚ-u o tym, żeby można niszczyć żeremia do 

2023 roku ta decyzja jest ważna, ale niszczenie żeremi nie da takich efektów pewnie i dlatego 

myślę, że RDOŚ odpowiadając nam na pismo będzie musiał się zastanowić nad tym problemem. 

Więc idziemy dosyć daleko, nie wiadomo czy dostaniemy tą zgodę, ale myślę, że jako… W 

imieniu mieszkańców i gminy jest to jedyna możliwość w ten sposób reagowania na zaistniałą 

sytuację.  

Sprawa bobrów jest szersza i ja tylko apeluję do mieszkańców i do rolników, którzy faktycznie te 

szkody mają na swoich gruntach, żeby pisali wnioski o odszkodowanie do regionalnej dyrekcji 

ochrony środowiska w Gdańsku. Dlatego, że tych wniosków z naszej gminy nie ma, a problem 

przecież jest i to od ostatnich ładnych kilkunastu lat, więc ten temat musi być też wywoływany 

przez tych, którzy na tym tracą i musimy tutaj ten temat jakby… Trudno mi jest się wypowiadać 

jeżeli wojewódzki fundusz twierdzi, że tych bobrów i szkód nie ma, może tak intensywnie jak to 

jest w rzeczywistości kiedy nie piszą rolnicy wniosku, więc apeluję o to, żeby również te wnioski 

pisać. 

Chciałam powiedzieć kilka słów o szczepieniu populacyjnym, które teraz tak się nazywa. 23 

marca dostaliśmy pismo od wojewody, żeby w ciągu… Do 2 kwietnia podać punkty do szczepień 

i przygotować te punkty. Miało to być, te szczepienia miały się rozpocząć 18 marca. Jednak 

widzimy, że trochę ta organizacja jest zupełnie inna, ale polega ona na tym dalej, że ten… 

Najpierw nie mieliśmy mieć te dwa punkty, które podaliśmy w piśmie, że nie będą… 

Przynajmniej, że tylko jeden punkt, ale po rozmowach z pełnomocnikiem Pana Wojewody 

również ta decyzja została pozytywnie zaopiniowana drugiego miejsca, zaraz powiem gdzie i 

mamy podmiot, który będzie realizował te szczepienia. Teraz wszystko zależy od Narodowego 

Funduszu Zdrowia, który musi wpisać ten podmiot jako podmiot leczniczy. Są już zespoły 

przygotowane do szczepienia. Podaliśmy dwa punkty. Podałam Sadlinki jako, wiadomo 



największą miejscowość i tutaj te wszystkie wsie, które obok nas okalają mogłyby z tego punktu 

skorzystać, a drugim punktem jest punkt w Nebrowie Małym, gdyż było to jeszcze chłodno, jest 

tam czysta, nowa świetlica, jest parking duży więc myślę, że to jest dobre miejsce też mniej 

więcej dla dolnej części gminy do wykorzystania. Czy będą? Wiadomo, że szczepienia są 

niestety realizowane z systemu, więc mam nadzieję, że system będzie… Jeżeli to już dojdzie do 

możliwości szczepienia mieszkańców, że dojdzie do tego, że system będzie wskazywał miejsca 

najbliższe zaopcjowanej osobie, czyli wskaże te dwa punkty w Sadlinkach lub w Nebrowie 

Małym. 

Szczepić mogą punkty, ten w Sadlinkach może szczepić nawet 900 osób tygodniowo, więc to jest 

bardzo dużo jak na naszą gminę. Myślę, że mogą korzystać i będą korzystać, jeżeli będą to 

otwarte te punkty mieszkańcy pewnie i poza naszą gminę. Wszystko zależy oczywiście od ilości 

szczepionek, które dany punkt otrzyma. To wszystko jest przed nami, ja Państwa poinformuję w 

następnym, myślę spotkaniu o tym jak to jest realizowane i będzie realizowane i jakie podmioty, 

czy faktycznie ostatecznie te dwa podmioty… Jeden podmiot, który będzie szczepił jest ten sam 

w Sadlinkach i w Nebrowie to jest myślę, że bardzo dobra też decyzja i propozycja. Wiadomo, że 

tam musi być… Muszą być i komputery i cały system, który jest potrzebny do tego, żeby taki 

punkt funkcjonował, który z wytycznych NFZ jest, więc jesteśmy na to przygotowani jak mówię, 

będzie informacja na pewno na stronie internetowej, jeżeli się szczepienia zaczną, że ten punkt 

jest. Czy będzie można się odrębnie zarejestrować dodatkowo, szczególnie te osoby z 

e-skierowaniem, czy będą mogły realizować te szczepienia tutaj. Postaramy się na stronie Urzędu 

Gminy poinformować Państwa o tym, więc jeżeli ktoś jest zainteresowany i będzie czekał na taką 

informację proszę na naszą stronę internetową wchodzić i oczekiwać takiej informacji. 

To również była sprawa jakby tylko powtórzę, na stronie miało dzisiaj lub w najbliższych dniach, 

nie sprawdzałam, ukazać się informacja dotycząca tego, iż na drodze 611 czyli drodze 

wojewódzkiej będą wykonywane duże łaty na odcinku od cmentarza 2,5 km w stronę 

Bronisławowa. Nie mogę powiedzieć nazwisk osób, które… Do którego miejsca te 2,5 km jest. 

Trudno mi to określić  mniej więcej, ale jeżeli ktoś będzie z państwa chciał to sprawdzić to jak 

mówię 2,5 km od cmentarza w stronę Bronisławowa. Jeżeli chodzi o pobocze, które było też 

wnoszone, takie zapytanie: co z poboczem na drodze wojewódzkiej, jeżeli chodzi o nowy 

odcinek, który w zeszłym roku był kończony: 532 droga w stronę Gardei również oddział w 



Sztumie zarządu dróg wojewódzkich będzie tam w miarę możliwości jak najszybciej te pobocze 

poprawi, bo wiemy, że tam jest właśnie ten problem, że tego pobocza nie ma na pewnych 

odcinkach, więc chciałam powiedzieć, że również taka reakcja będzie taka jakby… Mam 

nadzieję, że jak najszybsza. 

Dziękuję bardzo, to wszystko. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo Pani Wójt za przedstawienie spraw bieżących i tych 

wcześniejszych w okresie między sesjami. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki 
na 2021r. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r." 

Kolejnym punktem naszego posiedzenia jest punkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021 r. 

Odczytam treść uchwały  

[Skarbnik]: Chciałam powiedzieć. 

[Przewodniczący]: Jest z nami Pani Skarbnik proszę o krótkie objaśnienie 

[Skarbnik]: Chciałam złożyć wniosek o zatwierdzenie. Nie wiem, słychać mnie? Czy nie? 

[Przewodniczący]: Tak słychać. 

[Skarbnik]: Zatwierdzenie niewielkich zmian. Treść uchwały nie zmieni się, natomiast w 

załączniku nr 2 o wydatkach potrzebna jest zmiana dokonania w dziale 710 71004 tam gdzie są 

księgowane decyzje warunków zabudowy. Zmienia się wykonawca, który będzie wykonywał, do 

tej pory wykonywały to osoby na zlecenie. Teraz jest w projekcie umowa, już do podpisania na 

opracowanie projektów tych decyzji i będzie to już z firmą, w związku z tym zachodzi 

konieczność przeniesienia części środków z paragrafu 417 na 430 by móc realizować to zadanie. 

Czy takie zmiany Państwo zatwierdzą? 

[Przewodniczący]: Czy musimy to przegłosować?  

Będziemy głosować nad całymi zmianami. 

Dobrze, czy jeszcze tutaj Pani Skarbnik chciałaby dodać w innych punktach? 



[Skarbnik]: Nie, tylko to. Zmiana niewielka. 

[Przewodniczący]: Dobrze, dziękuję. Mam nadzieję, że Państwo sobie odnaleźli te punkty, o 

których tutaj Pani Skarbnik mówiła? I odczytam treść uchwały z naniesionymi zmianami. 

Kto z Pań i Panów radnych ma jakieś pytania? Zmiany w budżecie omawialiśmy szczegółowo na 

posiedzeniu komisji wspólnych. Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? 

Nie widzę. Oddaję głos Pani Wójt. 

[Wójt Gminy Sadlinki]: Ja tylko proszę Państwa chciałbym zwrócić uwagę na jedno, bo to może 

nam umyka… Na to, że na dzień dzisiejszy gospodarujemy budżetem prawie 40 milionowym, a 

to co jest wydatkami inwestycyjnymi, to jeszcze nie było takiej kwoty jak państwo sięgacie w 

historię i daleko przy zadłużeniu na dzień dzisiejszy miliona trzysta mamy inwestycji na 11 

milionów 323 tysiące. Myślę, że raduje się serce ogromnie, że tak jest. Potrzeb jest oczywiście 

dużo i nigdy nie zapewnimy powiedzmy, tak jak by chcieli mieszkańcy… Powiedzmy te 

wszystkie potrzebne rzeczy zapewnić, ale chciałam powiedzieć, że jednak bardzo dużo tutaj 

robimy i możemy się tym szczycić i mam nadzieję, że też państwo to doceniacie pomimo, że nie 

jesteście może wszyscy zadowoleni z tego co się dzieje u Państwa na… gdzieś tam na 

najbliższym podwórku, prawda? 

Dziękuję, ale musiałam się wtrącić. 

[Przewodniczący]: Mówię tutaj, że o inwestycjach drogowych, które najbardziej ukazują kształt i 

działanie właśnie tutaj Pani Wójt, prowadzące do rozwoju. Tam gdzie jest dobra droga, dobry 

dojazd ludzie chętnie wybierają te miejscowości do budowy domów i nasza gmina się rozwija. 

Czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie zmian w budżecie? Jeżeli nie ma pytań zamykam 

dyskusję. Mamy małe problemy techniczne. 

Proszę o zalogowanie się z powrotem Panią Irenę Szczotkę. Proszę na bieżąco śledzić i 

odświeżać łącza, żebyśmy cały czas byli w kontakcie. 

Przystępujemy do głosowania, jeżeli nie ma pytań. Zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania. 

Proszę o podpowiedź jeżeli tutaj Pan Wójt widzi… Czy Pani Iwona… Teraz tak. 

Mamy problemy z połączeniem się przez portal radnego z Panią Iwoną Nowak.  

Czy Pani Iwona nas słyszy? 

[Nowak]: Tak, słyszę. Ja głosowałam. Teraz mi się pojawiło do głosowania i wcisnęłam, że 

jestem „za” 

[Przewodniczący]: Proszę jeszcze raz nacisnąć. Bo nie jest to widoczne.  

[Nowak]: Naciskam. Może głosowo w takim razie, bo ja tu cały czas mam wciskam i nieaktywne 

jak gdyby to jest. Za pierwszym razem było aktywne, a w tej chwili nie. 



[Przewodniczący]: To… Dobrze. Czy Pani Iwona Nowak jest za przyjęciem zmian w budżecie? 

[Nowak]: Tak, jestem za przyjęciem. 

[Przewodniczący]: „Za” głosowało 12 radnych za pośrednictwem portalu radnego, Pani Iwona 

Nowak potwierdziła głosowo, że jest za przyjęciem zmian w budżecie. 

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Sadlinki. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki." 

Kolejnym punktem naszego posiedzenia jest punkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Zanim odczytam treść uchwały, czy Pani Skarbnik chciałaby coś dodać?  

Te uchwały się łączą ze sobą, w związku ze zmianami w budżecie musimy dokonywać zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej. Odczytam treść uchwały. 

Otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania odnośnie tej uchwały? Również ten punkt omawialiśmy 

na posiedzeniu komisji wspólnych. 

Nie widzę, jeżeli nie ma pytań… Pani Irena Szczotka, tak? Proszę. Myślałem, że jest jakieś 

pytanie… Dobrze, jeżeli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 

Proszę Panią Irenę o zalogowanie się do portalu radnego. 

Widzimy, że Pani jest już zalogowana. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Sadlinki. 

Dziękuję bardzo. „Za” głosowało 13 radnych, wstrzymujących się nie było, przeciw nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 



Kwidzyńskiemu. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu." 

Kolejnym punktem naszego posiedzenia jest punkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Czy Pani Wójt w tym punkcie coś by chciała dodać? Omawialiśmy ten punkt… 

[Wójt Gminy Sadlinki]: Dodać raczej nie, tylko powiedzieć dla tych również, którzy może nie 

byli, albo nas słuchają, że jest to dofinansowanie 20% zadania Powiatu na drogę powiatową, 

która będzie biegnąć od ostatniego remontu i modernizacji, która odbyła się w zeszłym roku w 

stronę Kwidzyna o długości 2 km 800 m. Jeżeli stanowisko takie stanowisko ustalone na tą 

kadencję, że każda gmina jeżeli powiat będzie robił coś na jej terenie jeżeli chodzi o drogi to 

gminy będą dofinansowywać w wysokości 20% oczywiście środków również pozyskiwanych 

przez powiat i dlatego ta suma jest o wiele mniejsza od rzeczywistej szacunkowej… 

Szacunkowego kosztorysu. Liczę na to, że szanowni radni również taką decyzję podejmą i 

pozwoli to na wykonanie tego odcinka, jak mówiłam również z dwoma zatokami, pięcioma 

peronami wzdłuż tej drogi robionej takimi też… Może nie nazywa się to duża łata tylko 

modernizacja warstwy… Kładzenie warstwy ścieralnej, dwóch warstw ścieralnych to jest od 6 do 

8 cm. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo Pani Wójt. Odczytam treść uchwały. 

Otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania? Jeżeli nie ma pytań zamykam dyskusję i 

przystępujemy do głosowania. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem takiej treści uchwały? Każdorazowe udzielenie 

dofinansowania powiatowi czy innej jednostce samorządu jest tutaj przez państwa radnych 

dyskutowane, jednakże będzie służyć to też mieszkańcom naszej gminy, poprawi to 

bezpieczeństwo, także… Wpływa to na poprawę stanu dróg na terenie naszej gminy. 

„Za” głosowało 13 radnych, wstrzymujących się nie było, przeciw nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. Dziękuję bardzo. 

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu." 



Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 
ze środków budżetu Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji 
usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących z 
terenu gminy Sadlinki. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Sadlinki." 

Kolejnym punktem naszego posiedzenia jest Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację 

inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu 

gminy Sadlinki. 

Otwieram dyskusję, czy tutaj Pani Wójt też coś by chciała dodać w tej kwestii?  

[Wójt Gminy Sadlinki]: Już, dziękuję. Chciałam tylko powiedzieć, że istnieje możliwość 

dofinansowania demontażu, zbierania i transportu i również jego unieszkodliwiania jako odpadu 

azbestu. Po dzisiejszej sesji będzie można składać wnioski, realizować będziemy dopiero wtedy, 

kiedy będzie ta uchwała ogłoszona w dzienniku urzędowym. To jest dofinansowanie 600 zł 

brutto, do 1000 za 1000 kg azbestu, a drugie dofinansowanie w wysokości 300 zł-tylko transport 

i unieszkodliwienie tego odpadu. Istnieje ewentualnie taka propozycja, że w tym roku myślę, nie 

było dyskusji na komisjach i nikt nie proponował… Z resztą to są za tym, też… Musiałyby iść 

nasze środki finansowe jako gminy. Czy nie podwyższyć tej kwoty i np. my tutaj jakby… Żeby 

nie było rozbieżności między Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska w Gdańsku, a 

gminą, gdzie otrzymamy prawdopodobnie dofinansowanie właśnie na ten azbest, w wysokości 

100%... Do 100%... Czyli możemy dostać 100%, może mniej, tego jeszcze do końca nie wiem, 

ale jest możliwość ewentualne podwyższenia tej kwoty i możemy się w przyszłym roku 

zastanowić czy jako gmina nie dołożyć na przykład do wysokości 800 zł, wtedy nawet gdyby 

wojewódzki fundusz nam nie rekompensował tej kwoty , jakby zachęcić trochę, bo faktycznie tu 

są sygnały, że ta kwota 600 zł jest niską kwotą, bo firmy sobie żądają bardzo wysokie kwoty. Na 

to nie mamy wpływu. Ceny rynkowe są trochę rozbieżne z tym faktycznie cenami, które tutaj nas 

jakby dotyczą i te które są wyznaczone przez wojewódzki fundusz ochrony środowiska. Myślę, 

że rzeczywistość jest zupełnie inna i wojewódzki fundusz też powinien troszeczkę te kwoty  

podnieść, ale możemy wrócić do tematu jeżeli państwo sobie przemyślicie w przyszłym roku jak 



będziemy tą uchwałę podejmować czy nie… Faktycznie możemy to przegadać, że tak powiem i 

troszeczkę nie dołożyć z własnych środków, ale na dzień dzisiejszy jest tak. Tak żeśmy ustalili na 

komisjach, więc tak jak powiedziałam te dofinansowanie będzie w tym roku w takiej wysokości. 

Dziękuję bardzo. 

[Przewodniczący]: Dziękuję bardzo, myślę, że są tutaj wyjaśnienia Pani Wójt jak najbardziej na 

miejscu. Mieszkańcy są zainteresowani, dopytują się. Dobrze, dziękuję. 

Przechodzimy do odczytania treści uchwały. 

Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa jeszcze ma uwagi? Na stronie internetowej są załączniki, 

konkretne kwoty i wzór wniosku. Można będzie się z tym zapoznać. 

Jeżeli nie ma żadnych pytań, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem takiej treści uchwały? 

Pan Krzysztof Śliwiński, proszę o zagłosowanie. 

Dziękuję bardzo. „Za” głosowało 13 radnych, wstrzymujących się nie było, przeciw nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z terenu gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego." 

Kolejnym punktem jest podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Ten punkt był omawiany również na posiedzeniu komisji wspólnych. Odczytam treść uchwały.  

Otwieram dyskusję, kto z Państwa ma jakieś pytania? Omawialiśmy oczywiście to na 

posiedzeniu komisji wspólnych. Wzory wniosków można sobie odnaleźć na stronie internetowej 

gminy. Jeżeli nie ma pytań zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

Dobrze. 



Jeszcze proszę o oddanie głosu Panią Iwonę Nowak. 

Czy Pani Iwona Nowak nas słyszy? 

[Nowak]: Tak, słyszę. 

[Przewodniczący]: Proszę o oddanie głosu. 

[Nowak]: Właśnie Panie Przewodniczący ja cały czas te głosy oddaję, tylko raz są widoczne, a 

raz nie. W każdym razie głosowo, bo mówię tutaj to… Jestem za. 

[Przewodniczący]: 12 radnych  głosowało za pośrednictwem portalu radnego, wstrzymujących 

się nie było, przeciw nie było. Jeden głos został oddany przez Panią Iwonę Nowak głosowo. 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego 
dodatku energetycznego. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego." 

Kolejnym punktem jest Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego 

dodatku energetycznego. 

Również te uchwały dwie łączą się, zasady przyznawania dodatku energetycznego są określone 

w uchwale, można również odnaleźć wzór wniosku na stronie internetowej gminy. Odczytam 

treść uchwały. 

Otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania? 

Jeżeli nie ma żadnych pytań, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem takiej treści uchwały? 

Wzór wniosku po zmianie uchwały teraz musi być głosowany przez Radę Gminy, dlatego 

wprowadzone zostało to do porządku obrad. 

Proszę o oddanie głosu Pana Krzysztofa Śliwińskiego. 

Jest, dobrze. 

„Za” głosowało 13 radnych, wstrzymujących się nie było, przeciw nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 



Dziękuję bardzo. 

 

Głosowanie 
Przewodniczący zarządził głosowanie: 

"Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego." 

Przewodniczący zarządził zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0. 

Wynik głosowania: Przyjęto 

Ad. 10 Wolne Wnioski. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Wolne Wnioski." 

Ad. 11 Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
Przewodniczący zarządził przejście do punktu: 

"Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki." 

Przewodniczący zarządził zamkniecie sesji rady 

GŁOSOWANIA 
Lista głosowań 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2021r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Sadlinki. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji usuwania i 

unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest pochodzących z terenu gminy 

Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

GŁOSOWANIE 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Zatwierdzenie porządku obrad. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (11) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (2) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Lewicki Marek 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 



Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

Leśkiewicz Andrzej 

Nowak Iwona 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
budżetu Gminy Sadlinki na 2021r. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (1) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

Nowak Iwona 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 



Zdankiewicz Mirosław 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 
Gminy Sadlinki w roku 2021 na realizację inwestycji 
usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 
zawierających azbest pochodzących z terenu gminy 
Sadlinki. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 



Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (12) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (1) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 

Nowak Iwona 

GŁOSOWANIE 

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o 
wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 
Rodzaj głosowania: Większość zwykła 

Jawność: jawne 

Wynik głosowania: przyjęto 

Rozkład głosów 

Za (13) Przeciw (0) Wtrzymał się (0) Brak udziału (0) 

Bryl Marzena 

Gutmański Jarosław 

Kopecki Grzegorz 

Leśkiewicz Andrzej 

Lewicki Marek 

Nowak Iwona 

Piskor Jan 

Ramza-Dudek Lucyna 

Śliwiński Krzysztof 

Szczotka Irena 

Tadejewski Mirosław 

Wiącek Bartosz 

Zdankiewicz Mirosław 


